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Bestyrelsesmøde i Atletik, Triathlon og Motion 

 
torsdag den 22. juni, kl. 18.30, Aabenraa Stadion 

 
 
Deltagere:  Lars Christiansen 

Per Hussmann 
 Jesper Steffensen 
 Helle Jensen 

Kenny B. Andersen 
 Conny Schlesinger 
  
Afbud:  Per Hussmann 
 
Referent: Conny Schlesinger 

 
     

  
Referat 

 
1. Kongehøjsporet (Claus Schmidt, MTB-sporet inviteres med - gør Jesper).  

 
Beslutning 
Claus gav en kort orientering om Kongesporet samt en status på deres økonomi. 
- Teknikbanen er færdiggjort.  
- Syd Cup - 2 x årligt. 
- Fokus på nye der vil overtage og vedligeholde Kongesporet. 
- Stigende medlemmer i Facebookgruppen. 
- Skriver et kort indlæg i førstkommende klubblad. 
 
 

2. Status fra Atletik, Tri, Motion 
Atletik: Startet på sommerferie. P.t. omkring 15 atleter i alt. LM Masters i den kommende 
weekend. Starter op igen til august. Træning 1 x ugentligt. LM til september i Aalborg. 
 
Tri: Afslutning i mandags med svømmetræning i svømmehallen, herefter træning i søen. 
Triudvalg (3 personer) nedsat. Ved at planlægge en evt. klubtur. Krydstræning ved søen i 
samarbejde med Rødekro Tri. God opbakning til cykeltræning om søndagen. Arbejder på 
at få fat i en svømmetræner igen til indendørs træning. 
 
Motion: Sommerferie i juli måned. Umiddelbart efter ferien indkaldes til trænermøde. 
Mange tilmeldte til gratisløb i Haderslev. Tilbagemelding fra fortræningsgruppen BM 
kommer til næste møde. 
 
 

3. Input fra møde i motionsudvalget: 

a. Ved afvikling af arrangementer i Arenaer er der mange personlige udlæg. Et 
ønske om at Arenaen kan sende en faktura efter afvikling af arrangementet. Vi 
er jo en del af AAIG. 

b. Grilløb afvikles for sidste gang i år 
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c. Utilfredshed med hjemmesiden 
d. Observation om at vi ikke ser mange ”nye” til arrangementer 
e. Forslag om at valg af gratisløb udlægges til Motionsudvalget 
f. Forslag om kun et Nybegynderhold/Skovhold om året 
g. Tilskud til Cross turneringen 

 
 

Beslutning: 
Bemærkninger taget til efterretning. Se endvidere nedenstående: 

Kassereren arbejder på en løsning. En løsning kunne være betaling via Mobilpay ved tilmelding 
på hjemmesiden. Ingen har derved udlæg og Arena sender en samlet regning, der 
efterfølgende betales af mobilepay indbetalingerne. Arrangørerne har dog selv et ansvar i 
forhold til tilmelding på hjemmesiden samt rykke for evt. manglende indbetalinger. 

e.  Gratisløb er et tilbud til alle i ATM og ikke kun til Motion. Alle er velkommen til at  
     komme med forslag hertil. 
f.   Det må være op til trænergruppen at beslutte dette. 
g.  Lars undersøger tilskudsmodeler inden endelig beslutning. 
 
 

4. Nyt fra hovedbestyrelsen 

Beslutning: 
Kontingent for medlemmer fastsat til 10 kr. 
 

5. Økonomi 
Regnskab (indtil dato) 

a. Kontingenter 
b. Klubbladssponsorer (status) 
c. Conventus – mails 

 
Beslutning: 
JS orienterede om regnskab til dato. 
JS orienterede om status på klubbladssponsorer. 
Conventus – mails. Tit og ofte medlemmers egen opsætning af spamfilteret. Ikke muligt 
at gøre mere pt. 
Kontingentbetaling – status på tilmeldingen. P.t. 49 der ikke har reageret på 
opkrævningen.  
 

6. Forretningsorden  
a. Er tilrettet - skal vi gøre noget med hensyn til potentielle suppleanter? 
b. Er den godkendt af hovedbestyrelsen 
c. Og tilretning af § 6 i forretningsorden 

Beslutning: 
Kenny: Forretningsorden drøftes i førstkommende møde i hovedbestyrelsen.  
Kenny: Arbejder p.t. på en evt. suppleant. 
Tilretning af § 6 – overvejes til næste møde. 

7. Status på årets Bjergmarathon 
 
Beslutning: 
JS gav en orientering om Bjergmarathon i året op til løbet og selve løbet. 
 
 

8. Eventuelt 
- Næste møde:  

 Hjemmesiden – ATM. PH har fremsendt et tilbud. 
 Tilretning af § 6 – Forretningsorden 
 Tilskud til cross turneringen 

- Kenny deltog i Aabenraa Kommunes Sommertaffel 
- Henvendelse fra Aabenraa Fritidsråd - tilskudsmuligheder 
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- Løb i Løgumkloster den 9. august, kl. 17.30 
- Henvendelse fra DGI – 100 dages markering RR 

 

 


